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Abstract (en)
[origin: US5007273A] In a multi-roll stand having laterally supported working rolls 4, each working roll 4 is supported at at least one side against
a radially unmounted lateral intermediate roll 5, which, for its part, is supported against a first, radially mounted supporting roller 6 and a further,
radially unmounted intermediate roll 7. The further intermediate roll 7 is supported against a second, radially supported supporting roller 8 and
against that intermediate roll 3 of a six-high roll stand which supports the working roll 4 vertically or against the supporting roll of a four-high roll
stand. By virtue of this type of lateral support, the risk of slip between the working roll 4 and the lateral intermediate roll 5 supporting it is reduced
because a torque is transmitted to the intermediate roll 5 from the intermediate roll 3 or supporting roll of the roll stand via the further lateral
intermediate roll 7. In addition, the space for the lateral support can be better utilized for an increase in the supporting forces.

Abstract (de)
Bei einem Mehrwalzengerüst mit seitlich abgestützten Arbeitswalzen 4 ist jede Arbeitswalze 4 an mindestens einer Seite an einer radial nicht
gelagerten seitlichen Zwischenwalze 5 abgestützt, die ihrerseits an einer ersten radial gelagerten Abstützrolle 6 und einer weiteren radial nicht
gelagerten Zwischenwalze 7 abgestützt ist. Die weitere Zwischenwalze 7 ist an einer zweiten radial gelagerten Abstützrolle 8 und an der die
Arbeitswalze 4 vertikal abstützenden Zwischenwalze 3 eines Sechswalzengerüstes bzw. der Stützwalze eines Vierwalzengerüstes abgestützt.
Durch diese Art der seitlichen Abstützung wird die Schlupfgefahr zwischen der Arbeitswalze 4 und der sie abstützenden seitlichen Zwischenwalze
5 vermindert, weil auf die Zwischenwalze 5 von der Zwischenwalze 3 bzw. Stützwalze des Walzgerüstes über die weitere seitliche Zwischenwalze
7 ein Drehmoment übertragen wird. Außerdem läßt sich der Raum für die seitliche Abstützung im Sinne einer Erhöhung der Abstützkräfte besser
ausnützen. Für die Zusammenfassung ist die einzige Figur bestimmt.
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